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Protokoll från styrelsemöte den 17/4 2023 

Närvarande; Anders Karlsson, Pia Nilsson, Jörgen Glanshed, Magnus Gustavsson, Ulrika 

Glanshed, Thomas Johansson och Pär Grammelstorff.  

1. Styrelsemötet öppnas 
2. Pär Grammelstorff väljs till protokolljusterare för styrelsemötet 
3. Förra protokollet gås igenom och alla punkter är genomförda. 
4. 35-årsjubileum 

a. Spontaninnebandy för klubbens barn och ungdomar sker under jubileet med bland 
annat besök av Viktor Gustavsson från Kalmarsund och Anton Kidell från Vipers. 
Dessutom finns en pågående dialog med Vipers kring ev Speedshooting osv. 
Anders och Hanna ska planera detta i veckan närmare.  

b. Veteranmatcher spelas för både dam och herrlag mot all star-lag. Kiosken kommer 
att vara öppen under dagen. Frågan diskuteras om vi ska grilla och sälja 
hamburgare under dagen, styrelsen beslutar ja. Pär och Ulrika pratar ihop sig om 
detta. 

c. Medlemsfest.  
i. I dagsläget är lokal bokad.  

ii. Bandet ”Hits r Us” spelar på kvällen kl 22-01 för 8 000 kr.  
iii. I nuläget är 65 personer anmälda, ungefär hälften medlemmar och hälften 

icke medlemmar.  
iv. Maten kostar 145 per person.  
v. Rasmus Wickell och Anders gör inköp av alkohol. Vi tar med läsk, 

mineralvatten samt chips från kiosken i sporthallen. Anders och Ulrika 
pratar ihop sig om en inköpslista. Det finns en villig bartender som kan 
hjälpa till.  

vi. Dialog om möblering, dukning och andra förberedelser sker kontinuerligt 
inför jubileet.  

5. Ekonomi 
Likviditeten kryper neråt. Vi har en del fakturor kvar och en del pengar är på väg in. Men det 
ser ut som ett rejält minusresultat för säsongen 22/23. Pia har gjort en preliminärbudget inför 
nästa år som just nu också ligger på ett negativt resultat. Till nästa år behöver vi höja avgifterna 
för medlemmar och träningsavgifter där vi medvetet tidigare har legat lågt i jämförelse med 
likvärdiga klubbar.  

a. IIBK har fakturerat 19 600 kr till Solidsport för videofilmning av matcher, pengarna 
har kommit in på kontot. 

b. Sponsringen har uppgått till 120 000 kr in, att jämföra med budgeterade 110 000 
kr. Bland annat har vi fått in en beviljad sponsring från Klaravik på 10 000 kr för 
våra aktiviteter för ukrainska flyktingar.  

c. Vi använder i dagsläget för mycket material i klubben. Något som givetvis påverkar 
ekonomin negativt. 

6. Hallen 
a. Golvbyte i Ingelstad sporthall är fortfarande planerat, men ej bestämt när. 
b. Kiosk. Inget nytt att rapportera i dagsläget.  
c. Arenaprojektet går vidare framåt i sakta mak, möte med Ottosson Bygg är 

genomfört för att få hjälp med att ta fram ritningar. Vi väntar dock fortfarande på 
besked från Växjö Kommun kring vad som är genomförbart. 

7. Rapporter från lagen 
a. Arbetet med seniorlagen pågår på både dam och herrsidan. Spelare utifrån söker 

sig till klubben. Möten har skett och ska ske på både dam och herrsidan med 
juniorlagen för att hitta ett bra upplägg för kommande säsong. 
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b. Ungdom 

i. Anders, Jörgen och Hanna ska ha ett möte med alla ungdomsledare första 
veckan i maj för att prata samverkan, träningstider samt samsynsavtal med 
IIK bland annat.  

ii. Påsksmällen har genomförts och var mycket lyckad tack vare god 
uppslutning från både ungdomar, seniorer och aktiva ungdomsledare. 

iii. Ingelstad IK har presenterat ett förslag på ett samsynsavtal mellan IIK och 
IIBK. Detta utkast till avtal diskuteras på mötet med ungdomsledare där en 
arbetsgrupp utses. 

8. Övriga frågor 
a. Uppstart nästa säsong sker i slutet av augusti med en heldag för konferens och 

middag. Thomas J tar på sig att finna en lämplig plats för detta. 
b. Vi behöver en fast ansvarig för outdoor-planerna. I nuläget behöver de vårstädas. 

Två kvastar och ett kodlås ska köpas för att sättas dit. Ingen tar på sig ansvaret i 
dagsläget så det är vilande tills vidare.  

9. Nästa styrelsemöte sker tisdag 22/5 kl 19.00 på Kavallerigatan 11 i Ingelstad. 
10. Mötet avslutas 

 


